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透過慈善義賣平台訂購紀念品，與我們一起給予願望童快樂、希望和力量！ 

「給快樂」紀念金旗 捐款港幣 $100/一張

全部都想要？「2021年願望成真基金賣旗籌款」紀念套裝！
每捐款港幣$900，即可獲贈全套紀念品，包括: 紀念金旗、環保袋及雨傘(各乙)，並加贈全版旗紙兩張！

*紀念套裝只作慈善義賣用途，不得轉售。 Memorabilia Set is for charity sale only and not for resale.
*圖片只供參考。 Photos are for reference only.

「給希望」環保袋 捐款港幣 $300/一個

送給願望童！
你還可以選擇將紀念品交予願望團隊轉送給願望童，助你送上最直接的支持和關懷！ 

$500/一把（附送兩張旗紙）

Join us in spreading the message of courage and kindness, bringing hope and strength to our Wish Children! 

“Give Happiness” Flag Sheet HK$100 each

Want Them All? Order our memorabilia set!
You can purchase our bundle memorabilia set, which includes our Gold Flag Sheet, “Give Hope” Tote Bag and “Give Strength” 
Umbrella for every donation of HK$900!* Every order of memorable set will receive 2 beautiful fl ag sheets!

“Give Hope” Tote Bag HK$300 each

Give Back to Our Wish Children!

Our wish team can deliver your order to our Wish Children on your behalf to show your support and care in a direct way! 

“Give Strength” Umbrella HK$500 each
(Include 2 fl ag sheets)

Make-A-Wish Hong Kong’s Flag Day 2021
and Charity Sales Program

願望成真基金賣旗籌款暨慈善義賣活動

網上訂購
Online order

「給力量」摺傘 捐款港幣 



香港港麗酒店—Spring Garden春夏童夢外攜下午茶

HKTVmall 感謝「掣」

香港港麗酒店推出“Art & Hope” 慈善活動，透過藝術為願望兒
童帶來歡樂和希望。活動包括俄羅斯刀藝術家Anna Salenko的藝
術作品慈善義賣及春夏童夢外帶下午茶捐款等。為慶祝春日佳時，
香港港麗酒店更捐贈了十份春夏童夢外帶下午茶給十個願望兒童，
讓他們與家人安在家中分享美食！

HKTVmall特設線上慈善遊戲「感謝『
掣』」；只要在10秒內，不斷按掣累
積點數，當遊戲累積點擊次數達到指定
門檻，HKTVmall就會按比例捐出部份
單日營業額予《願望成真基金》。

Conrad Hong Kong - Spring Garden takeaway tea set

HKTVmall “You Play, We Donate” Campaign

To bring the Wish Children with joys and hopes, Conrad Hong Kong 
“Art & Hope” campaign featured charity sales of original artworks 
from Russian palette-knife artist Anna Salenko and Spring Garden 
Takeaway Afternoon Tea donations. To celebrate the springtime, 
Conrad Hong Kong has also donated 10 sets of Takeaway Afternoon 
Tea to Wish Children to enjoy at home with their loved ones.

HKTVmall kindly set up an online char-
ity game to donate to our cause. For 
every click, players received one ‘point’. 
All together, when players reached
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駿盈世紀有限公司—慈善義賣

捐利是 • 圓童夢

感謝駿盈世紀有限公司支持，透過
慈善義賣指定產品，並將一半收益
撥捐願望成真基金，實現更多病童
的願望。

感謝各校的校長及師生支持，透過參
與利是捐贈計劃，為我們的服務帶來
寶貴資源，並推廣願望成真基金的工
作。

Winco Century Limited — Charity Sales

Give a Red Packet and Help

Thank you Winco Century Limited 
for organizing a charity sales event 
and donating half of all acquired 
proceeds to Make-A-Wish Hong 
Kong!

Thank you all the principals, 
teachers, and students of each 
school for participating in the Red 
Packet donation program which 
supported our Wish-granting 
service.

2,000,000 points, HKTV donated 1.5% of their one-day supermarket 
revenue to Make-A-Wish Hong Kong! 

BE-KINDTM×HKTVmall×願望成真基金
慈善義賣活動再度回歸!

不倒翁共融運動協會會長－梁小偉 (視障跑手)

BE-KINDTM×HKTVmall×願望
成真基金慈善義賣活動再度攜
手 將 希 望 傳 到 病 童 同 社 區 當
中。大家於HKTVmal l購買指
定BE-KINDTM堅果棒，所得收
益會捐予願望成真基金。

雖然為願望成真基金籌款的日
本2000公里跑旅因疫情需要延
期，但疫情從沒有減退Gary的
決心。
Gary於7月3日至4日在科學園
的海濱長廊不停跑24小時，日
本 2 0 0 0 公 里 跑 旅 熱 身 活 動 打

BE-KINDTM×HKTVmall×Make-A-Wish Hong Kong 
Charity Sales

Rolypoly Inclusion Sports Association - 
Chairperson Gary Leung

BE-KINDTM & HKTVmall joined 
us to spread hope to our Wish 
Children and our community 
again! Part of the proceeds went 
to Make-A-Wish Hong Kong 

The delay of the 2000km charity run in Japan never stops the 
determination of Gary. He even arranged a non-stop run within 24 
hours at Science Park from 3 July to July 4 as a warm-up event and 
promotion of our Flag Day event.

特別鳴謝HKTVmall行政總裁(香港)Jelly支持
Special thanks to HKTVmall CEO(HK) Jelly for her support

響頭炮，與此同時為願望成真基金宣傳7月10日的賣旗籌款活動！ 

如果你想送一份不一樣的生日禮物給你的親朋好友，你可選擇透過
生日捐款代替生日禮物，以他的名義捐款支持願望童實現改寫生命
的願望歷程，為他送上加倍意義的生日祝福。

If you are looking for a diff erent birthday present for your relatives 
and friends, you may consider donating on behalf of your friend 
to support life-changing wish granting for children with critical 
illnesses. This would be a meaningful and special birthday present to 
your beloved ones.

捐款代替生日禮物
Donation As Birthday Present

鳴謝Acknowledgement:
培亮國際幼稚園，聖多馬堂幼稚園，福建中學附屬學校，Mills International Preschool，
康怡維多利亞幼稚園

for encouraging our Wish Children during their Wish Journeys.



最
新
動
態

願
望
月

U
PC

O
M

IN
G

 EV
EN

TS
W

ISH
 M

O
N

TH

大家可以透過OK便利店的OK齊齊
印應用程式捐贈e印仔予願望成真基
金，OK便利店就會按每個e印仔捐
贈HK$1，支持更多願望歷程。

Small things can make a big difference 
to our society! For every eStamp via 
Circle K’s OK STAMP IT App, Circle 
K will donate HK$1 to Make-A-Wish 
Hong Kong.

OK齊齊印捐贈e印仔慈善活動

願望一直照亮我成
為獸醫的道路

我想集齊平成年
代的幪面超人變
身腰帶

我想擁有一間
公主主題的睡房

願望鼓勵我勇敢冒險、保育海洋

今年願望月，團隊邀請了兩位願望童Harvey和心心分享自己的願望及願望帶來的影響，藉此提高大家對願望的認識，感受
當中改變一生的力量。

團隊亦於願望月舉辦另一重頭戲—「動物總動員」大型線上派對，一共70個願望童家庭悉心打扮成不同動物造型，參加各
種互動遊戲及任務。一眾義工與願望童及其家庭玩得特別投入！派對上，願望成真基金分享了4月實現的願望，希望讓正
接受治療的病童感受到願望日來臨的興奮，鼓勵他們勇敢面對病情和逆境。

OK Stamp IT eStamp Donation Campaign

My Wish shines my 
way to become 
a veterinarian

I wish to collect 
Lamen Rider 
Henshin Belt in 
Heisei era

I wish to have a 
princess-themed 
room makeover

My Wish empowered me to wish 
big and keep volunteering for 
turtle conservation

In this Wish Month, we invited two Wish Children, Harvey and Sum Sum to share their Wishes and the impact brought by 
their Wishes. Through the videos, we hope to raise the awareness of our work and leave an imprint of the Wish Impact.

Virtual Party 2021 “Animals Assemble!” was another highlight in the Wish Month. 70 Wish families and volunteers 
joined and had fun in various interactive games and activities. We celebrated the Wishes granted in April
during the party, encouraging the Wish Children who are facing their medical treatment to anticipate their own Wishes 
and embrace the challenges arising from illnesses.

善用順便智能櫃捐款

順豐香港的順便智能櫃現已設
有慈善捐款功能，讓大家更加
方便支持願望成真基金，為病
童實現獨一無二的願望歷程。

Donate via SF Express EF Locker

SF Express Hong Kong’s EF 
Locker launched a new function 
of charity donation. It allows
you to support Make-A-Wish 
Hong Kong to create 
customized Wish Journeys for 
children with critical illnesses. 

由即日起至2021年9月30
日，家匠TMF會按每張兒
童傢俬訂單，向基金捐出
HK$500，幫助更多患重
病兒童創造改寫生命的願
望歷程！

踏入牛年，著名股評家陳永陸（陸
叔）邀請了資深理財專家林忠成博
士（Dr. Jones Lam）一同參與設
計，由香港鐘表品牌萬希泉推出以
「牛」為主題的「陸叔設計系列—
牛氣沖天」陀飛輪腕表。腕表的部
分收益撥捐願望成真基金，幫助病
童實現願望。

From now until September
30th, HK$500 will be 

The stock commentator, Mr. Chan Wing 
Luk (Uncle Luk) invited his friend 
Dr. Jones Lam, an expert in financial 
management, to participate in 
designing some fresh ideas. Partnering 
with Hong Kong tourbillon watch

家匠TMF - 訂造兒童傢俬慈善活動

萬希泉「陸叔設計系列—牛氣沖天」陀飛輪腕表

TMF - Children Furniture Order Charity Campaign

Memorigin “Luk’s Time Series: A Bullish Year” 
Tourbillon Watch

donated to Make-A-Wish Hong Kong per every transaction TMF 
children’s tailor-made furniture to support children with critical
illnesses in their creative and life-changing Wishes!

Harvey
2018年願望童 
2018 Wish Child

Andy, 14, 
T細胞系列急
性淋巴性白血
病 T-cell Acute 
Lymphoblastic 
Leukemia

Meski, 6, B細胞急性淋巴白血病
B-cell Acute Lymphoblastic Leukemia

喬裕 Kyousuke, 16, 霍奇金氏淋
巴瘤Hodgkin’s Lymphoma

樂晴 Valery 
Hope, 5, 急性
淋巴性白血病
Acute Lympho-
cytic Leukemia

心心 Sum Sum
2016年願望童 
2016 Wish Child

我想擁有一部iMac
I wish to have an iMac

我想擁有一套Battle Spirit Card
I wish to have a set of Battle 
Spirit Cards

brand Memorigin, “Luk’s Time Series: A Bullish Year” Tourbillon Watch 
is launched to welcome a “bullish” year. Part of the proceeds will be 
donated to Make-A-Wish Hong Kong to help us grant life-changing 
Wishes to children with critical illnesses

鳴謝Acknowledgement: Adbrownies Advertising Ltd., Black Boxxer Motorcycle Club, Hong Kong (BBXMC), 
美國運通 American Express, 香港迪士尼樂園 Hong Kong Disneyland, 香港港麗酒店 Conrad Hong Kong



「我希望擁有一部相機，因為自己的患病經歷，我變
得十分珍惜外出、和家人相處的時間。而我可以透過
相機紀錄日常生活的細節，令我更懂得珍惜、欣賞每
件小事。」
“I wish to have a camera. Due to my illness, I have 
grown to cherish the time spent going out with 
my parents. I want to record the details of my 
daily life through a camera, so that I will learn to 
cherish and appreciate every little thing.”
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號

願望開拓我欣賞
世界的新角度

願望故事
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活動花絮 願望月 鳴謝願望之後 最新動態 願望樂園

I learnt to appreciate 
the world in a new 
perspective through 
my Wish

WISH STORY
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MY LIFE NOW ACTIVITY 
HIGHLIGHTS

WISH  
MONTH

UPCOMING  
EVENTS

WISH  
PLANET

ACKNOWLEDGEMENT
LIST

BE BRAVE
WISH BIG

芮涵Halona, 10

Brain Tumor (High Grade Glioma)

I wish to have a camera.

膠質母細胞瘤

我想擁有一部相機



Our Wish Team was happy to help Halona uncover her Wish and 
offer another perspective to appreciate the world. Despite having 
to stay in the hospital for a prolonged time when she was ill, Halo-
na remained an appreciative and grateful child. She is always seen 
thanking those who have cared for her. 

願望團隊很高興能夠為芮涵實現願望，為芮涵開拓另一個角度
欣賞這個世界。儘管芮涵患病的時候，留在醫院的時間較長，
她當時相隔一段時間才能接觸外面的世界，但是她是一個非常
感恩的孩子。她常常把「多謝」掛在嘴邊，並感激一直關心她
的人。

在願望日，團隊更與芮涵一起視像開箱。過程她十分興奮，因
為團隊除了準備相機，還特別選購了一套拍片的器材，包括收
音、適合外出拍旅遊片的腳架。這些都是為了芮涵的夢想—在
未來的日子培訓成為Vlogger，不單記錄自己的生活片段，更
希望與大家分享自己遊歷的地方。

實現願望之後，媽媽與我們分享芮涵的作品，還形容芮涵「機
不離手」，拍攝的技巧愈顯進步，她漸漸將拍照發展成興趣，
將相機融入到日常生活當中。

On Wish Day, our team witnessed Halona unboxing the camera over 
video call. She was very excited throughout the process because 
in addition to the camera, our Wish Team also purchased a set of 
filming equipment including a radio and a tripod especially for her 
to shoot travel vlogs. This is because it is Halona’s dream to become 
a Vlogger, so that she can not only record the fragments of her own 
life, but also share her experiences and travels with everyone.

After Halona’s Wish came true, her mother shared her work with us 
and explained that Halona brings the camera everywhere she goes! 
Her shooting skills have gradually improved and photography has 
become more than an interest to Halona; it is now a vital part of 
her daily life.

Acknowledgment: Li Ka Shing Foundation
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鳴謝: 李嘉誠基金會



Acknowledgment: Hong Kong Disneyland, Po Leung Kuk Choi Kai Yau School

年僅10歲的靖殷希望能親自設計和銷售自己的珠寶系列，
並將所有收益捐贈與和她有類似經歷的小朋友。靖殷的座
右銘是「永不放棄」，願望團隊在了解靖殷的願望時，同
時得知靖殷和她的母親都是迪士尼的粉絲，所以便邀請香港
迪士尼樂園攜手實現靖殷的願望，希將她的精神傳達給更多
人。

香港迪士尼樂園行政總裁莫偉庭先生、願望童靖殷及願望成真基金主席蔡少綿女士合照
Hong Kong Disneyland Resort Managing Director Mr Michael Moriarty, Wish Child Josephine and Make-A-Wish Hong Kong Chairperson Ms Linda Choy

願望團隊陪同靖殷參與了由香港迪士尼樂園安排的設計工
作坊，讓她更了解設計的過程、不同的珠寶款式，從而幫
助她設計出自己的作品。靖殷隨後為她其中一件首飾畫了草
圖，這件作品將會由香港迪士尼樂園商品部代為製作！

在設計過程中，靖殷透露她的靈感來自於長髮公主的勇敢和
決心，她希望透過自己的作品展示出希望和毅力，傳遞「永
不放棄」的精神。經過漫長的等待，願望團隊將以長髮公主
為主題的手鐲和耳環的第一件樣品給了靖殷作為一個驚喜！

從那時候起，靖殷便一直耐心等待她的設計開售。終於，她
的願望實現了！靖殷不但能在香港迪士尼樂園商店的專櫃裡
看到她的設計，而且能親身和她最喜歡的長髮公主見面。靖
殷也體驗了設計師的工作模式，她不但與她最喜歡的樂園領
導團隊會面，靖殷更親自為星願首飾套裝簽名。

最後，我們在靖殷的學校舉辦了一個驚喜活動來慶祝她的珠
寶套裝發布，願望團隊和嘉賓米奇和米妮特別現身，向靖殷
和她的同學們分享快樂和希望，鼓勵大家勇敢許願。

靖殷的設計、願望歷程和開朗的個性中和她的座右銘「永不
放棄」產生共鳴，希望所有支持靖殷的人也能抱有這樣的心
態！

歡迎捐款訂購星願首飾套裝，支持靖殷的願望： 

At just 10 years old, Josephine’s heart of gold and passion for 
design was not deterred by her illness; wishing to design and 
sell her own jewelry set, donating all proceeds to other children 
going through similar experience as her. “Never give up” was her 
motto, when she shared with the Team of her experience of illness, 
she also expressed her eagerness to use her ability to help the 
needy. 

Once the Wish Team heard about her Wish and knowing that 
Josephine and her mother are both fans of Disney, we invited the 
Hong Kong Disneyland to join hands in realizing Josephine’s Wish, 
hoping that it can be passed on to more people. We accompanied 
Josephine to participate in the design workshop arranged by the 
Disneyland where she got to understand more about the design 
process, the different jewelry models and styles, so that she can 
create her own unique design. Josephine then drew a sketch of 
one of the jewelries, and it will be materialized by the Hong Kong 
Disneyland!

During the design process, Josephine revealed that she was 
inspired by Princess Rapunzel’s braveness and determination, 
and she wanted to convey a message of hope and resilience 
through her designs - “Never give up”. After a long wait, our Wish 
Team was able to surprise Josephine with the first sample of her 
Rapunzel-themed bracelet and earrings! 

Since then, Josephine has been waiting patiently for her designs to 
hit the market. Finally, her Wish would come true! Josephine was 
able to not only see her designs on display inside the whimsical 
Storybook Shoppe in Hong Kong Disneyland, but also meet her 
favorite Princess Rapunzel in real life. She also experienced the 
full designer working style by meeting the leadership team of her 
favorite fantastical park and creating limited-edition, autographed 
versions of her Wishmas Bracelet and Earrings Set. 

Finally, the launch of Josephine’s jewelry sets were further 
celebrated through a surprise event at her school, where our 
Wish team and special guests Mickey and Minnie Mouse were able 
to present Josephine and her classmates with a fun-filled day to 
share the joy of a Wish, and encourage all to Wish big.

Josephine’s powerful motto, “Never Give Up!” resonates
throughout her designs, Wish Journey, and shining personality. We 
hope that everyone who supports Josephine’s Wish will carry this 
mentality too! 

Please support Josephine’s Wish by 
purchasing the Wishmas Bracelet and 
Earrings Set here: 

星願首飾套裝 
設計師: 蘇靖殷
Wishmas Bracelet 
and Earrings Set - 
Designer Josephine!

願
望
故
事

W
ISH

 STO
R

Y

鳴謝: 香港迪士尼樂園、保良局蔡繼有學校

歡迎捐款訂購星願首飾套裝，支持靖殷的願望： 

靖殷 Josephine, 8

“I Wish To Design My Own Jewelry For 
 Charity Sales.”

「我希望設計一套首飾作義賣。」

高危髓母細胞瘤 High Risk Medulloblastoma



Catherine曾經也是一位願望童，渴望著自己的願望能夠達
成—在迪士尼樂園渡假區舉辦一個難忘的、充滿樂趣的17歲
生日派對。現在Catherine已經長大成為一位青年，她迫不及
待想把她在願望歷程中所接收的愛，分享給其他願望童。

Catherine was a Wish Child who couldn’t wait for her  
biggest Wish - to have an unforgettable, fun-filled 17th  

birthday party at Disneyland Resort-  come true. Now,  
Catherine has blossomed into a young adult who can’t wait to 
give back the love that she received during her Wish Journey 
to other Wish Children. 

Recounting her own Wish Day, Catherine talks about 
how Make-A-Wish Hong Kong organized her first ever  
birthday celebration. As her family seldom celebrated  
birthdays, she wanted her Wish to be filled with new and  
exciting experiences - and thus, wished to celebrate her 
birthday at the magical place on earth. Make-A-Wish 
supported Catherine by booking a regal party room in  
Disneyland Hotel, decorating the room with her favorite  
colors and Chip n Dale characters, and surprising her with 
all of her closest friends and family to celebrate her birthday 
bash! 

Smiling, Catherine told us that even after all those years, her 
Wish Day continues to be one of her most cherished and  
unforgettable memories. After her Wish Day, Catherine 
continued to keep in touch with our Wish team. This year, 
Catherine came back to Make-A-Wish as a Wish Team intern. 
Catherine decided to use her strength to help other children 
with critical illnesses - giving back the love and support that 
she had received to other children who were going through 
similar difficulties and worries from her past. Through her 
journey, Catherine transformed from being the recipient 
of love and support, to the person who was able to bring  
happiness and strength. In her own words, Catherine told 
us that she wanted to support other Wish Children, saying 
that “if they ever feel upset or discouraged, to never give up,  
persevere, and your Wishes will always come true!”. 

We can’t wait to see what else Catherine has to offer! 

Catherine

2014 Wish Child
2014年願望童

從願望童變成實現願望的人！
From Wish Child to Wish Granter!
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珍惜和難忘的回憶。在願望日之後，Catherine繼續與願望團
隊聯絡。今年，Catherine更以實習生回到了願望成真基金，
她決定用她的力量去幫助其他患重病的兒童—把她曾經接受的
愛與關懷，分享給與她有同樣經歷和困難的兒童。透過她的願
望歷程，Catherine由愛與支持的接收者，成為了為別人帶來
快樂和力量的人。她想支持和幫助其他願望童，她說，「如果
他們曾經感到失望或氣餒，千萬不要放棄，堅持下去，你的願
望一定能夠實現的！」

提起她自己的願望日， 
C a t h e r i n e 講 到 了 願
望成真基金如何為她舉
辦第一個生日派對。由
於她的家人很少慶祝生
日，她希望能夠有些創
新的經歷—因此，她希
望自己的生日派對能在
夢幻的地方舉辦。願望
成真基金為Catherine
預訂了迪士尼樂園酒店
裡的派對場地，特地選
用 她 最 喜 愛 的 顏 色 和
迪士尼朋友鋼牙與大鼻
來裝飾房間，更邀請她
所有的親朋好友一起慶
祝 ， 給 她 一 個 驚 喜 ！

Catherine笑著告訴我
們，即使過了很多年，
那次願望日依然是她最



自今年四月起，為期28個月的「賽馬會願望樂園計劃」正式登場！此計劃
獲香港賽馬會慈善信託基金捐助，在香港兒童醫院支持下，我們透過院內
温室舉辦以園藝結合互動遊戲的工作坊，為病童提供不同程度的康復治療
體驗；並透過定期病房探訪及創造改寫生命的願望歷程，為病童及家人帶
來希望、力量和快樂。
疫情下，我們定期與香港兒童醫院病人資源中心及職業治療部合辦線上工
作坊，讓病童可以參與包括融合園藝和大自然元素的手作、繪本故事、音
樂和互動遊戲等。我們希望藉著醫院的温室、植物與大自然的生命力，啟
發小朋友勇敢面對病情和逆境。早前，我們亦為香港兒童醫院的同工舉辦
了兩場以「蔥」滿愛為主題的線上工作坊，讓他們體驗種蔥和以大蔥作繪
畫創作的療癒體驗。
願望團隊將陸續舉辦更多工作坊，並邀請義工加入我們進行探訪，為小朋
友開展獨一無二的願望歷程！
The Jockey Club Wish Planet Project was launched this April! The 28-month  
project is funded by The Hong Kong Jockey Club Charities Trust, and it aims to 
enrich the therapeutic journey of child patients of the Hong Kong Children’s  
Hospital (HKCH). With the support of HKCH, we organize workshops that incorporate 
horticulture with interactive play through the Greenhouse in the hospital. By paying  
regular ward visits and creating life-changes wish journeys, we rekindle hope, 
strength and joy in child patients and their families.

Under COVID-19, we co-organized online workshops regularly with HKCH’s  
Patient Resource Centre and Occupational Therapy for child patients to enjoy 
art & craft activities, storytelling, music and interactive play that incorporate  
elements of horticulture and nature. We hope to inspire children the courage  
to face illness and adversity through the Greenhouse and the healing power of 
plants and nature. We also held two online workshops earlier for HKCH staff  
with the theme “Love with Spring Onion”. They had a taste of growing spring  
onion and enjoyed the therapeutic experiences brought by creative drawing with 
the stems.

Our team will continue to run more workshops and invite volunteers to join us  
to pay visits to children and create more unique Wish Journeys! 

A New Chapter of Our Hospital Services –  
The Jockey Club Wish Planet Project

醫院服務的新一章 - 賽馬會願望樂園計劃
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